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BR.0002.11.2014 
 

Protokół Nr LII/2014 
sesji Rady Gminy Czerwonak, 

która odbyła się w dniu 6 listopada 2014 r. 
 
Sesję rozpoczęto o godzinie 15.00, a zakończono o godzinie 18.20. Z ustawowego składu Rady 
Gminy Czerwonak, liczącego 21 radnych, w obradach wzięło udział 20 radnych (nieobecna 
usprawiedliwiona radna Anna Kudzia); lista obecności stanowi załącznik nr 1; oraz Wójt, Zastępcy 
Wójta, Sekretarz, Radca Prawny, Skarbnik, Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Gruntami 
Jolanta Dudek-Szymańska, sołtysi, Przewodniczący Zarządów Osiedli i przedstawiciele prasy 
lokalnej. 
 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o przyjęciu protokołu LI sesji. 
4. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Gminy Czerwonak na 2014 r. 
5. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Czerwonak. 
6. Uchwała w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla 

podmiotów prowadzących żłobki, kluby dziecięce lub zatrudniających dziennych opiekunów 
na terenie gminy Czerwonak. 

7. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących 
w roku 2015 i zwolnień w tym podatku. 

8. Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego. 
9. Stanowisko Wójta Gminy Czerwonak w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna dla 

celów podatku leśnego. 
10. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych w roku 

2015. 
11. Uchwała w sprawie opłaty od posiadania psów na 2015 rok. 
12. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Trzaskowo. 
13. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Bolechowo-Osiedle. 
14. Uchwała w sprawie zaliczenia dróg w miejscowości Bolechowo-Osiedle i Promnice do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu. 
15. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w Trzaskowie. 
16. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w Miękowie. 
17. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w Mielnie. 
18. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres powyżej 3 lat w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości, położonej w obrębie geodezyjnym Owińska. 
19. Informacja o wyznaczonych podmiotach, w których jest wykonywana kara ograniczenia 

wolności oraz praca społecznie użyteczna. 
20. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Czerwonak na temat analizy danych zawartych w 

oświadczeniach majątkowych. 
21. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy między 

sesjami Rady Gminy Czerwonak. 
22. Wolne głosy i wnioski. 
23. Zamknięcie sesji. 
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Ad.1. Otwarcie sesji. 
Otwarcia obrad, powitania zgromadzonych i stwierdzenia prawomocności obrad dokonał 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak. 
 Z okazji zakończenia kadencji Rady Gminy radni otrzymali z rąk Wójta i Przewodniczącego 
Rady upominki oraz podziękowania za wysiłek włożony na rzecz rozwoju społeczności lokalnej w 
kadencji 2010-2014. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak udzielił głos Wójtowi Mariuszowi Poznańskiemu, 
który złożył oświadczenie: 
 „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, aby wykluczyć wszelkie spekulacje, domysły, 
przypuszczenia w okresie kampanii wyborczej oświadczam, że prowadzona przeciwko mnie 
sprawa karna prowadzona w Sądzie Rejonowym w Poznaniu rozpocznie się po raz trzeci w dniu 
13 listopada br. ze względu na zmianę składu sędziowskiego. Dwa pierwsze składy przeszły na 
urlopy macierzyńskie. Proszę o zachowanie powagi w tej sprawie i należytego szacunku dla 
powagi sądu”. 
 
Ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 
 Nie zgłoszono uwag do przedstawionego porządku obrad. 
 
Ad.3. Informacja o przyjęciu protokołu LI sesji. 
 Nie zgłoszono uwag do protokołu. Przewodniczący Rady podpisał protokół. 
 
Ad.4. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Gminy Czerwonak na 2014 r. 
 Skarbnik Radosława Wiśniewska dokonała uzasadnienia projektu w/w uchwały. 
 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera powiedziała, że komisja 
zaproponowane propozycje zmian budżetowych zaopiniowała pozytywnie poza punktem dot. 
boiska w Mielnie. Poinformowała, że radni nie są pewni, że Agencja Nieruchomości Rolnych 
przekaże teren w okresie późniejszym jeśli teraz środki zostaną przesunięte na inne zadanie. 
Może się okazać, że w przyszłym roku zabraknie pieniędzy na realizację tego zadania. Komisja stoi 
na stanowisku, aby środki zarezerwowane na boisko w Mielnie pozostawić na zadaniu. 
 Wiceprzewodniczący Rady, Przewodniczący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej RP 
Piotr Picyk powiedział, że klub jest przeciwny przesunięciu tych środków. Zapytał o obecną 
sytuację, o formalne uzgodnienia z Agencją Nieruchomości Rolnych. 
 W dyskusji głos zabrali: Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Gruntami Jolanta 
Dudek-Szymańska, Wiceprzewodnicząca Rady Renata Walerych, Przewodnicząca Komisji Budżetu 
i Finansów Maria Libera, Wójt Mariusz Poznański, radna Wiesława Fedder. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta 13 głosami, 
przy 6 przeciw i 1 wstrzymującym się. Uchwała stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad.5. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Czerwonak. 
 Skarbnik Radosława Wiśniewska dokonała uzasadnienia projektu w/w uchwały. 
 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera powiedziała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Ad.6. Uchwała w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla 
podmiotów prowadzących żłobki, kluby dziecięce lub zatrudniających dziennych opiekunów na 
terenie gminy Czerwonak. 
 Wójt Mariusz Poznański dokonał uzasadnienia projektu w/w uchwały. 
 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Ewa Banaszak powiedziała, że komisja 
przeanalizowała projekt uchwały i zaopiniowała go pozytywnie. 
 Radna Wiesława Fedder powiedziała, że cieszy fakt, iż Klub Radnych Platformy 
Obywatelskiej RP zmobilizował Wójta do przygotowania projektu uchwały. Przypomniała, że klub 
pierwszy przygotował projekt, do którego Wójt zgłosił dużo uwag. Radna wskazała na brak 
współpracy w tym zakresie. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak powiedział, że przedłożony projekt został 
złożony w tym samym dniu, co projekt Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej RP i 
najważniejsze, że jest i można nad nim procedować. 
 W dyskusji głos zabrali: radna Wiesława Fedder, Wójt Mariusz Poznański, 
Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk, Pani Monika Elsner-Żak ( zapewniła, że w jej żłobku miejsca 
będą tańsze dzięki dotacji). 
 Radca Prawny Ewa Gąsiorek zaproponowała zmianę zapisu § 4 ust. 1 dot. terminu 
składania wniosku, zaproponowała 14 dni od dnia wejścia w życie uchwały. W związku z 
powyższym treść § 4 ust. 1 otrzymuje brzmienie: 
„Podmioty ubiegające się o dotację, zobowiązane są złożyć wniosek o udzielenie dotacji celowej 
do Wójta Gminy Czerwonak nie później niż do 30 września roku poprzedzającego rok udzielenia 
dotacji, z tym że wnioski dotyczące udzielenia dotacji na rok 2014 i 2015 można składać w 
terminie 14 dni od dnia wejścia w życie uchwały”. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad.7. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
obowiązujących w roku 2015 i zwolnień w tym podatku. 
 Uzasadnienia projektu uchwały dokonał Wójt Mariusz Poznański. 
 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera poinformowała, że komisja nie 
wypracowała jednolitego stanowiska w wyniku głosowania na posiedzeniu komisji 2 radnych 
głosowało za, 2 przeciw i 1 wstrzymał się. Radna osobiście jest za propozycją stawek 
zaproponowanych przez Wójta w projekcie uchwały. 
 Wiceprzewodniczący Rady, Przewodniczący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej RP 
Piotr Picyk powiedział, że klub jest przeciwny propozycjom stawek, jest przeciwny podwyżkom. 
 Radny Marek Pietrzyński zgłosił wniosek o niepodwyższanie stawek podatkowych o 
stopień inflacji tzn. o 0,4%, czyli o pozostawienie wysokości stawek na poziomie roku 2014. 
 W dyskusji głos zabrali: Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak, radny Marek 
Pietrzyński, radna Wiesława Fedder, Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Promocji i 
Usług Przemysław Maćkowiak, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera, Wójt 
Mariusz Poznański. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie wniosek radnego Marka 
Pietrzyńskiego. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Za wnioskiem 
głosowało 8 radnych przy 11 przeciw i 1 wstrzymującym się. Wniosek został odrzucony. 

Następnie Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta 
12 głosami, przy 7 przeciw i 1 wstrzymującym się. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad.8. Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego. 
 Uzasadnienia projektu uchwały dokonał Wójt Mariusz Poznański. 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera powiedziała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta 19 głosami, 
przy 1 przeciw i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad.9. Stanowisko Wójta Gminy Czerwonak w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna 
dla celów podatku leśnego. 
 Wójt Mariusz Poznański przedstawił w/w stanowisko. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera powiedziała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała w/w stanowisko. 

Stanowisko stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad.10. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych w 
roku 2015. 
 Uzasadnienia projektu uchwały dokonał Wójt Mariusz Poznański. 
 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera powiedziała, że komisja 
negatywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. Radna osobiście jest za propozycją stawek 
zaproponowanych przez Wójta w projekcie uchwały. 
 W dyskusji głos zabrali: Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Promocji i Usług 
Przemysław Maćkowiak, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera, radna 
Wiesława Fedder, Wójt Mariusz Poznański, Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta 11 głosami, 
przy 7 przeciw i 2 wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad.11. Uchwała w sprawie opłaty od posiadania psów na 2015 rok. 
 Uzasadnienia projektu uchwały dokonał Wójt Mariusz Poznański. 
 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera powiedziała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt u w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta 17 głosami, 
przy 1 przeciw i 2 wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad.12. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Trzaskowo. 
 Uzasadnienia projektu uchwały dokonał Zastępca Wójta Eugeniusz Chałupniczak. 
 Przewodnicząca Komisji Ewa Banaszak powiedziała, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt w/w uchwały. 
 Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski 
powiedział, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad.13. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Bolechowo-Osiedle. 
 Uzasadnienia projektu uchwały dokonał Zastępca Wójta Eugeniusz Chałupniczak. 
 Przewodnicząca Komisji Ewa Banaszak powiedziała, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad.14. Uchwała w sprawie zaliczenia dróg w miejscowości Bolechowo-Osiedle i Promnice do 
kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu. 
 Uzasadnienia projektu uchwały dokonał Zastępca Wójta Eugeniusz Chałupniczak. 
 Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski 
powiedział, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 19 radnych z 19 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad.15. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w Trzaskowie. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk oraz Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki 
Gruntami Jolanta Dudek-Szymańska dokonali uzasadnienia projektu w/w uchwały. 
 W dyskusji głos zabrali: radny Marek Pietrzyński, Przewodniczący Komisji Gospodarki 
Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski, Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki 
Gruntami Jolanta Dudek-Szymańska. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad.16. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w Miękowie. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk oraz Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki 
Gruntami Jolanta Dudek-Szymańska dokonali uzasadnienia projektu w/w uchwały. 
 Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Gruntami Jolanta Dudek-Szymańska 
przeprosiła za błąd pisarski w § 3 zamiast litery „a” jest „ą”, prosiła o wprowadzenie zmiany. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Ad.17. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w Mielnie. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk oraz Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki 
Gruntami Jolanta Dudek-Szymańska dokonali uzasadnienia projektu w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 19 radnych z 19 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Ad.18. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres powyżej 3 lat w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości, położonej w obrębie geodezyjnym Owińska. 

Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk dokonał uzasadnienia projektu w/w uchwały. 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski 

poinformował, że w związku z wątpliwościami komisja nie zajęła stanowiska, które dot. dzierżawy 
na okres 30 lat i niedoprecyzowania o jaki okres chodzi. Zdaniem Przewodniczącego komisji 
należało wywołać plan miejscowy. 

Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk zgłosił autopoprawkę do uzasadnienia projektu 
uchwały, tj. zmiana okresu umowy dzierżawy na okres 10 lat. 

Radny Wojciech Skrzekut zgłosił wniosek formalny o wycofanie uchwały z porządku obrad 
i skierowanie do pracy w komisjach. 

W dyskusji głos zabrali: Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk; Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej Robert Maciejewski; Wiceprzewodnicząca Rady, Przewodnicząca Komisji 
Bezpieczeństwa, Polityki Społecznej i Zdrowia Renata Walerych; Przewodnicząca Komisji Budżetu i 
Finansów Maria Libera; radny Andrzej Moczulski; Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk. 
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Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie wniosek radnego 
Wojciecha Skrzekuta. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych z 19 obecnych na sali. Wniosek 
został przyjęty 16 głosami przy 3 przeciw. 
 
Ad.19. Informacja o wyznaczonych podmiotach, w których jest wykonywana kara ograniczenia 
wolności oraz praca społecznie użyteczna. 
 Sekretarz Joanna Kowalczyk-Chudy przedstawiła informację o wyznaczonych podmiotach, 
w których jest wykonywana kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna. 

Informacja stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Ad.20. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Czerwonak na temat analizy danych zawartych 
w oświadczeniach majątkowych. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak: 
- odczytał informację z analizy oświadczeń majątkowych radnych za 2013 r. Informacja stanowi 
załącznik nr 17 do protokołu; 
- odczytał informację z analizy oświadczeń majątkowych radnych za 2014 r. (złożonych na 2 
miesiące przed upływem kadencji). Informacja stanowi załącznik nr 18 do protokołu; 
- poinformował o informacji z analizy oświadczeń majątkowych za 2013 r. zastępców wójta, 
sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek administracyjnych gminy, osób 
zarządzających i członków organu zarządzającego gminną osobą prawną oraz osób wydających 
decyzje administracyjne w imieniu wójta. Informacja stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 W dyskusji głos zabrali: Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Robert Maciejewski, radny 
Marek Pietrzyński, Wójt Mariusz Poznański. 
 
Ad.21. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy 
między sesjami Rady Gminy Czerwonak. 

Nie zgłoszono żadnych pytań. Informacja stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Ad.22. Wolne głosy i wnioski. 
 Radny Marek Pietrzyński w związku za zakończeniem kadencji podziękował wszystkim za 
współpracę. 
 Radny Jacek Sommerfeld: 
- zapytał czy nie udało się wynegocjować strefy B na wysokości Bolechowa i Promnic, 
- zapytał czy linie 310, 312, 341, 342 mogłyby zostać skierowane ul. Piaskową, ul. Piłsudskiego, ul. 
Topolową w Koziegłowach do dworca kolejowego w Czerwonaku, 
- zaprosił do udziału w III Biegu Niepodległości. 
 Wójt Mariusz Poznański: 
- strefa B – rozmowy trwały bardzo długo, nie ma na to zgody ze względu na środki finansowe; 
zgody nie wyraziła m.in. Rada Miasta Poznania, 
- skierowanie linii autobusowych przez os. Leśne w Koziegłowach do dworca kolejowego w 
Czerwonaku – jeśli będzie takie zapotrzebowanie ze strony mieszkańców sprawa zostanie 
rozpatrzona, 
- odniósł się do III Biegu Niepodległości. 
 Radny Jacek Sommerfeld: 
- odniósł się do porozumień komunikacyjnych (objęcie Koziegłów strefą A), 
- odniósł się do III Biegu Niepodległości. 
 Radny Wojciech Skrzekut: 
- zapytał czy prawdą jest zwiększenie ilości szynobusów od 14 grudnia, 
- zwrócił się z prośbą o zorganizowanie spotkania z mieszkańcami w temacie rozkładów jazdy. 
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 Radny Robert Maciejewski: 
- podziękował za wsparcie kwesty na renowację grobów powstańców wielkopolskich i 
poinformował, że w woj. wielkopolskim na ten cel zebrano 167 000 zł, a w gminie Czerwonak 
(Czerwonak, Owińska) – 2 559 zł, 
- podziękował wszystkim za współpracę. 
 Radny Andrzej Moczulski: 
- zaproponował, aby w przyszłości na jednej z sesji poprzedzających sesję podatkową, pokazać 
jaka jest proporcja między kosztem pomysłu a kosztem podniesienia podatku, 
- w związku z toczącą się kampanią wyborczą zwrócił się z prośbą o niezaśmiecanie ulotkami 
terenu gminy, 
- podziękował wszystkim za współpracę. 
 Zastępca Wójta Eugeniusz Chałupniczak zaprosił do udziału w uroczystej mszy św. za 
Ojczyznę, która odbędzie się w dniu 11 listopada br. o godz. 1130 w kościele parafialnym w 
Czerwonaku. 
 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk: 
- podziękował wszystkim za współpracę. 
- poinformował, że na początku kampanii wyborczej kandydatowi na radnego Przemysławowi 
Maćkowiakowi zniszczono banery, 
- odnosząc się do sprawy Aquanetu (2 000 000 zł) zapytał w jaki sposób można weryfikować 
oświadczenia podatników. 
 Radny Marek Pietrzyński zgłosił uwagę do Przewodniczącego Rady dot. braku 
podsumowania działalności komisji doraźnych. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak wyjaśnił, że mieszkańcy byli na bieżąco 
informowani o działalności poszczególnych komisji doraźnych oraz wyraził nadzieję, że komisje 
doraźne będą nadal działać, ponieważ nie udało się rozwiązać wszystkich problemów. 
 Wiceprzewodnicząca Rady, Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Polityki Społecznej i 
Zdrowia Renata Walerych: 
- zapytała czy przewidywane jest wykończenie i uporządkowanie terenu przy ul. Leśnej w 
Czerwonaku, na którym zamontowano sprzęt do ćwiczeń, 
- podziękowała wszystkim za współpracę. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk: 
- spotkania w sprawie rozkładów jazdy – należy zastanowić się nad formułą spotkań, 
- zwiększenie ilości szynobusów – zostanie zwiększona ilość i składy szynobusów, 
- komisje doraźne – potwierdził, że informacje na temat działalności komisji doraźnych pojawiały 
się systematycznie w biuletynie „I wiesz więcej”, 
- podziękował wszystkim za współpracę. 
 Radna Wiesława Fedder: 
- zwróciła się z prośbą o sprawdzenie nazwy przystanku linii nr 72 na mapie ZTM-u, tj. przystanek 
na ul. Piłsudskiego w Koziegłowach został oznaczony jako przystanek w Czerwonaku, 
- poinformowała, że na os. Leśnym w Koziegłowach nie działają lampy, m.in. w okolicy pływalni, 
na skrzyżowaniu ul. Piłsudskiego i ul. Topolowej, 
- podziękowała wszystkim za współpracę. 
 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Ewa Banaszak podziękowała 
pracownikom Biura Rady za współpracę. 
 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk zwrócił się z prośbą o podpisanie petycji dot. firmy 
Bros – przejazd samochodów powyżej 7 ton. 
 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera podziękowała Skarbnik 
Radosławie Wiśniewskiej za okazaną pomoc i wsparcie. 
 Skarbnik Radosława Wiśniewska podziękowała radnym za współpracę. 
 Wójt Mariusz Poznański: 
- niszczenie banerów – zwrócił się z prośbą o zgłoszenie tej sprawy na policję, 
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- odpowiadając na pytanie Wiceprzewodniczącego Rady Piotra Picyka wyjaśnił, że w momencie 
składania deklaracji przez firmę Urząd Gminy nie ma możliwości sprawdzenia co ta deklaracja ze 
sobą niesie. Następnie Wójt poinformował o obecnej sytuacji związanej z deklaracją podatkową 
firmy Aquanet, 
- poinformował, że w najbliższych dniach zostaną przekazane bezpłatnie gminie Czerwonak 
udziały Skarbu Państwa w spółce Transkom. Dzięki temu gmina zaoszczędziła prawie 1 400 000 zł 
z własnego budżetu. Wójt poinformował, że pod koniec roku firma Transkom podpisze umowę z 
ZTM na świadczenie usług komunikacyjnych, 
- podziękował wszystkim za współpracę i życzył sukcesów w wyborach. 
 
Ad.23. Zamknięcie sesji. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak zamknął LII sesję Rady Gminy Czerwonak. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziły: 
Izabela Lesiecka 
Monika Grzebielucha-Andrusieczko 


